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کشته شدن روزانه ۴۸ نفر در 
تصادفات در کشور

مرکز اطلاع رسانی پلیس راهور فراجا اعلام کرد 
که به طور میانگین روزانه ۴۸ نفر در تصادفات 

کشور کشته می شوند.
به گزارش ایسنا، مرکز اطلاع رسانی پلیس راهور 
فراجا اعلام کرد: مهم ترین علت های تصادفات در 
کشور ما، سرعت غیرمجاز و عدم رعایت فاصله 
طولی مناسب است که ۳۰ درصد از این تصادفات 

بر همین اساس رخ می دهند.
علت  به  تصادفات  درصد   ۲۰ این،  بر  علاوه   
رانندگی خطرناک و سبقت غیرمجاز، ۱۵ درصد به 
علت خستگی و خواب آلودگی، ۱۵ درصد به علت 
کیفیت و نقص ایمنی خودرو، ۱۰ درصد به علت 
ناایمن بودن جاده ها و ۱۰ درصد به علت عدم توجه 

به علائم و استفاده از تلفن همراه رخ می دهد.
در سال گذشته، ۲۰ هزار و ۴۵ نفر در تصادفات 
کشور جان خود را از دست داده اند که امید است 
شاهد  تصادفات،  به  نه  پویش  اجرای  با  امسال 

کاهش تصادفات باشیم.
نفر  هزار  گذشته،  ۱۷  در ۱۰ سال  در مجموع 
سالیانه در تصادفات کشور جان خود را از دست 

می دهند و این آمار روزانه به ۴۸ نفر می رسد.

ثبت 16 هزار گزارش تخلف رانندگی در 
کشور توسط بازرسان نامحسوس

تهران در صدر تخلفات

بازرسان  سازماندهی  و  نظارت  اداره  رئیس 
نامحسوس پلیس راهور فراجا گفت: از مهرماه سال 
جاری تاکنون، بازرسان نامحسوس موفق به گزارش 
و ثبت بیش از ۵۶ هزار گزارش تخلف رانندگی در 

سطح کشور شده اند.
با  شهنوازی  حسن  سرهنگ  ایسنا،  گزارش  به 
افراد  مشارکت  با  مأموریت  این  اینکه  به  اشاره 
منتخب و قانونمند به  عنوان »چشم سوم پلیس« 
اجرا می شود، گفت: این طرح نقش تاثیرگذار در 
انضباط بخشی و کاهش تخلفات رانندگی خواهد 

داشت. 
 وی افزود: بر اساس آمار اعلام  شده، در بازه 
گزارش  هزار   ۱۶  ، اسفند  ابتدایی  روزه  زمانی۱۴ 
تخلف رانندگی توسط بازرسان نامحسوس به ثبت 
رسیده که بیش از ۵۵ درصد آن مربوط به شهر 

تهران بوده است. 
تخلفات  عمده  کرد:  عنوان  شهنوازی 
شناسایی شده در بازه زمانی مذکور شامل استفاده 
استفاده  عدم  رانندگی،  حین  در  همراه  تلفن  از 
از کمربند ایمنی، توقف دوبله در معابر، عبور از 
محل ممنوع و توقف در محل ایستادن ممنوع بوده 
که عمدتاً در محدوده مراکز خرید و معابر پرتردد 

شهری رخ داده است.
بازرسان  سازماندهی  و  نظارت  اداره  رئیس 
تأثیر  به  اشاره  با  فراجا  راهور  پلیس  نامحسوس 
این طرح در بهبود نظم ترافیکی، خاطرنشان کرد: 
های  موقعیت  پوشش  با  نامحسوس  بازرسان 
نا امن نمودن  گوناگون ترافیکی نقش مهمی در 
معابر برای رانندگان قانون گریز داشته اند و ثبت 
نشان دهنده  تخلف  گزارش   ۱۰۰۰ از  بیش  روزانه 
این طرح در کنترل رفتارهای پرخطر  تأثیرگذاری 

رانندگی است.
وی همچنین به دستور و تدابیر رئیس پلیس 
راهور فراجا اشاره کرد و گفت: از ۲۰ اسفند ماه، 
برخی تخلفات با افزایش یک سومی در جرایم مواجه 
خواهند شد. این اقدام می تواند انگیزه بیشتری برای 
نامحسوس  بازرسان  عملکرد  در  جدیت  و  دقت 
ایجاد کند و نقش آنها را در ارتقای فرهنگ رانندگی 

ایمن و کاهش حوادث جاده ای پررنگ تر سازد.
سرهنگ شهنوازی در پایان تاکید کرد: مشارکت 
بازرسان نامحسوس به عنوان بازوی کمکی و چشم 
 ، رانندگی  تخلفات  کنترل  در  راهور  پلیس  سوم 
این  ادامه  در  و  داشته اند  قابل توجهی  اثربخشی 
طرح، افزایش نظارت مردم بر مردم و فرهنگ سازی 

ترافیکی مدنظر خواهد بود.

بارش باران در نقاط مختلف کشور
پیش بینی افزایش دما

رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
افزایش  به  اشاره  ضمن  هوا  وضع  مخاطرات 
نسبی دمای بیشتر مناطق طی دو روز آینده 
)۱۶ و ۱۷ اسفندماه( به تشریح فعالیت سامانه 

بارشی در نقاط مختلف کشور پرداخت.
صادق ضیاییان در گفت وگو با ایسنا درباره 
اظهارکرد:  کشور  هوای  روزه  پنج  پیش بینی 
فارس،  استان های  در  اسفندماه(  امروز)۱۵ 
و  کهگیلویه  بختیاری،  و  چهارمحال  بوشهر، 
غربی  نیمه  خوزستان،  لرستان،  بویراحمد، 
همدان،  کرمانشاه،  کردستان،  ایلام،  کرمان، 
مرکزی، غرب اصفهان و به صورت پراکنده در 
استان های زنجان، قزوین، البرز، تهران و غرب 
باد  وزش  برق،  و  رعد  باران،  بارش  هرمزگان 
شدید موقت، گردوخاک در برخی نقاط بارش 
در  تگرگ  بارش  و  کوهستانی  نقاط  در  برف 

نقاط سردسیر و مستعد پیش بینی می شود.
تشدید بارش ها در طول جمعه 

 ۱۶( پنجشنبه  سامانه  این  داد:  ادامه  وی 
اسفندماه( و جمعه )۱۷ اسفندماه( در برخی 
فارس،  ایلام،  خوزستان،  استان های  از  نقاط 
کهگیلویه  بختیاری،  و  چهارمحال  بوشهر، 
جنوب  و  کرمان  غرب  لرستان،  بویراحمد،  و 
روز  بارش ها  و  بارش می شود  اصفهان سبب 
شد.  خواهد  تشدید  مناطق  این  در  جمعه 
و جنوب  کرمانشاه  استان های  در  روز جمعه 

کردستان نیز بارش پیش بینی می شود.
افزایش نسبی دما طی دو روز آینده

رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
مخاطرات وضع هوا در ادامه اظهار کرد: طی 
دو روز آینده )۱۶ و ۱۷ اسفندماه( غالب مناطق 

با افزایش نسبی دما نیز روبرو خواهد بود. 
شنبه اغلب مناطق کشور تحت تاثیر سامانه 

بارشی خواهد بود
ضیاییان ادامه داد: شنبه )۱۸ اسفندماه( نیز 
غالب مناطق به جز برخی مناطق جنوب شرق 
و شرق تحت تاثیر سامانه بارشی خواهد بود 
و یکشنبه )۱۹ اسفندماه( برای نوار شمالی و 
نوار غربی و برخی مناطق شمال شرق و شرق 

بارش پیش بینی می شود.
و  پیش بینی  ملی  مرکز  رئیس  گفته  به 
بحران مخاطرات وضع هوا طی سه  مدیریت 
مواج  هرمز  تنگه  و  فارس  خلیج  آینده  روز 

خواهد بود.
حداکثر دمای تهران طی دو روز آینده ۱۸ 

درجه می شود
رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
جوی  وضعیت  درباره  هوا  وضع  مخاطرات 
آسمان  اظهارکرد:  آینده  روز  دو  طی  تهران 
تهران فردا )۱۶ اسفندماه( نیمه ابری، در صبح 
بارش پراکنده و در بعضی ساعت ها وزش باد 
با حداقل دمای ۷ و حداکثر دمای ۱۶  شدید 
درجه سانتیگراد و طی  جمعه )۱۷ اسفندماه( 
صاف تا قسمتی ابری گاهی وزش باد با حداقل 
و ۱۸ حداکثر دمای درجه سانتیگراد  دمای ۶ 

پیش بینی می شود.
ضیاییان در پایان گفت: طی فردا و پس فردا 
 ۳۰ دمای  با  بندرعباس  اسفندماه(   ۱۷ و   ۱۶(
با دمای  درجه سانتیگراد گرم ترین و شهرکرد 
استان   مراکز  سردترین  سانتیگراد  درجه   -۵

خواهند بود.

ثبت نام طرح ترافیک و کارت بلیت 
خبرنگاری آغاز شد

مدیر عامل سازمان حمل و نقل و ترافیک 
ترافیک  طرح  ثبت نام  آغاز  از  تهران  شهر 
از امروز خبر داد و  خبرنگاران در سال ۱۴۰۴ 
افزود: »فرایند ثبت نام طرح ترافیک خبرنگاران 
و کارت بلیت خبرنگاری از امروز چهارشنبه ۱۵ 
اسفند ماه آغاز شده و تا ۳۱ فروردین ماه سال 

۱۴۰۴ ادامه خواهد داشت.
ضمن  علیمردانی  پوریا  ایسنا،  گزارش  به 
سال  ترافیک  طرح  ثبت نام  جزییات  تشریح 
سهمیه   که  کرد  اعلام  خبرنگاران  ویژه   ۱۴۰۴
زمان  تا  جاری  سال  خبرنگاری  ترافیک  طرح 
پایان تخصیص سهمیه های سال ۱۴۰۴ اعتبار 

خواهد داشت.
وی با بیان اینکه اصحاب رسانه با مراجعه به 
سامانه »شهرزاد« می توانند نسبت به ثبت نام 
اقدام کنند، ادامه داد: » خبرنگاران باید پس 
از ورود به این سامانه و کلیک بر روی گزینه 
طرح ترافیک، وارد قسمت »خبرنگار هستم« 
شده و پس از آن مدارک هویتی، معرفی نامه، 
شناسنامه، بیمه خبرنگاری و یا ۱۰ اثر خود را 

در این قسمت بارگذاری کنند.«
علیمردانی ادامه داد: پس از بررسی مدارک 
خبرنگاری در صورت وجود نقص مدرک، یک 
پیامک از سامانه شهرزاد برای شخص مربوطه 
به  مجدد  مراجعه  با  تا  شد  خواهد  ارسال 

سامانه شهرزاد، مدارک خود را تکمیل کند.
و  حمل  سازمان  عمومی  روابط  اعلام  بنابر 
به   به گفته وی،  تهران،  ترافیک شهر  و  نقل 
بلیت  کارت   صدور  فرآیند  در  تسریع  منظور 
در  صرفا  رسانه  اهالی  است  لازم  خبرنگاری، 

قسمت کارت  بلیت خبرنگاری ثبت نام کنند.

 در ایام تعطیلات نوروز، یکی از مهم ترین مشکلات 
حوزه سلامت، کاهش ظرفیت ارائه خدمات پزشکی 
است. این چالش، به ویژه در شهرهایی که در مسیر 
مسافران نوروزی قرار دارند، به شکل حادتری نمود 

پیدا می کند.
با حبیب  این موضوع، گفت وگویی  برای بررسی 
قاسمی، نماینده مجلس انجام دادیم تا ابعاد مختلف 
این معضل، علل و راهکارهای پیشنهادی برای بهبود 

شرایط بررسی شود.
کاهش حضور پزشکان در ایام نوروز

با  گفتگو  در  مجلس  نماینده  قاسمی  حبیب 
خبرنگار خبرگزاری مهر گفت: پزشکان متخصص در 
بیمارستان ها و مراکز درمانی ما معمولاً تا روز چهارم 
یا پنجم فروردین حضور دارند، اما پس از آن، بسیاری 
از آن ها برای تعطیلات نوروزی از محل کار خود دور 
می شوند. در نتیجه، بیماران مجبور می شوند برای 
دیگر  بیمارستان های  به  پزشکی  خدمات  دریافت 
شهرها مراجعه کنند. وی تأکید کرد: بر اساس آمار، 
حدود ۸۰ درصد پزشکان در این ایام در مطب های 
باعث  مسئله  این  ندارند.  حضور  خود  شخصی 
متخصص  پزشکان  به  بیماران  دسترسی  که  شده 
محدودتر شود. حتی در برخی موارد، بخش هایی از 
بیمارستان ها به دلیل نبود پزشک متخصص، پذیرش 

بیماران را متوقف می کنند.
موقعیت جغرافیایی و اهمیت خدمات درمانی در 

شهرضا و دهاقان
قاسمی در ادامه به موقعیت جغرافیایی این منطقه 
اشاره کرد و گفت: شهرضا و دهاقا در ورودی استان 
دارند.  قرار  استان  چهار  تلاقی  محل  و  اصفهان 
این موقعیت باعث شده که علاوه بر شهروندان، 
مسافران نوروزی و بیماران ناشی از سوانح جاده ای 
نیز برای دریافت خدمات درمانی به بیمارستان ها و 
مراکز درمانی این شهرها مراجعه کنند. با توجه به 
حجم بالای سفرهای نوروزی، ارائه خدمات درمانی 

در این ایام اهمیت بیشتری پیدا می کند.
افزود: متأسفانه کمبود پزشک متخصص و  وی 
امکانات پزشکی، چالش های زیادی برای مردم ایجاد 
کرده است. بسیاری از بیماران، به ویژه مجروحان 
سوانح رانندگی، مجبور به انتقال به بیمارستان های 
دیگر می شوند که این امر می تواند خطرات زیادی 

برای بیماران به همراه داشته باشد.

تأثیر افزایش ظرفیت پزشکی بر حل مشکل کمبود 
پزشک

در ادامه بحث، به موضوع افزایش ظرفیت پذیرش 
این  در  قاسمی  شد،  پرداخته  پزشکی  دانشجویان 
رابطه گفت: در سال های اخیر، طرح افزایش ظرفیت 
پذیرش پزشکی اجرا شده است. اما باید توجه کنیم 
که تنها افزایش تعداد پزشکان کافی نیست. بسیاری 
از پزشکان پس از فارغ التحصیلی تمایلی به حضور 
در مناطق کم برخوردار ندارند. ما باید شرایط کاری 
و رفاهی آن ها را بهبود دهیم تا انگیزه بیشتری برای 

خدمت در این مناطق داشته باشند.

راهکارهای پیشنهادی برای بهبود وضعیت
وی ادامه داد: برای حل مشکل کمبود پزشک و 
افزایش کیفیت خدمات درمانی در ایام تعطیلات، 
از  استفاده  که  داد  پیشنهاد  راهکار  چند  قاسمی 
پزشکان طرحی و شیفت بندی مناسب، برای متعادل 
کردن فشار کاری، بهبود امکانات درمانی در مناطق 
کم برخوردار و ساخت و تجهیز بیمارستان های محلی 
از آن جمله است قاسمی با اشاره این موارد گفت: 
اینها می تواند نیاز به اعزام بیماران به شهرهای دیگر 

راکاهش دهد.
وی در پایان تأکید کرد که: حکمرانی صحیح در 

نظارت  دقیق،  برنامه ریزی  نیازمند  سلامت  حوزه 
مستمر و مدیریت با کفایت است.

قاسمی گفت: مناطقی مانند شهرضا و دهاقا که 
در مسیر مسافران نوروزی قرار دارند، معضل کمبود 
اورژانسی،  بیماران  تعداد  افزایش  دلیل  به  پزشک 
اهمیت بیشتری پیدا می کند و برای حل این مشکل، 
توزیع  برای  باید  پزشکان،  تعداد  افزایش  بر  علاوه 
زیرساخت های  بهبود  همچنین  و  پزشکان  عادلانه 
درمانی اقدام شود. بدون این اقدامات، چالش های 
درمانی در تعطیلات نوروزی همچنان ادامه خواهد 

داشت و سلامت بیماران به خطر خواهد افتاد.

محدود  شهرسازی  و  فنی  مسائل  به  تنها  ولنجک  هتل  ماجرای 
نمی شود. مدتی پیش، دیوان عدالت اداری مصوبه کمیسیون ماده ۵ 
درباره این پروژه را لغو کرد و سخنگوی قوه قضائیه نیز اعلام کرد که 
ساخت این هتل ۳۰ طبقه متوقف شده . بااین حال، در عمل، به گفته 

همسایگان  کارگاه ساختمانی حتی یک روز هم تعطیل نشده است.
به گزارش خبرآنلاین، در شمال تهران، بلوار دانشجو، خیابان البرز، 
خیابان آلاله، پروژه ای در حال اجراست که از همان آغاز با حواشی 
که  است  یک هتل ۳۰ طبقه  پروژه،  این  است.  بوده  فراوانی همراه 
سازندگان آن مدعی اند ارزش افزوده ای برای شهر و کشور ایجاد خواهد 
از ساکنان منطقه و متخصصان حوزه  اما در مقابل، بسیاری  کرد. 

شهرسازی و زمین شناسی نگرانی های جدی در مورد آن دارند.
در ورودی کارگاه ساختمانی، تابلوهایی با شعارهایی همچون »هتل 
باعث ارزش افزوده شهر و کشور است«، »با ورود هر گردشگر، سه 
پیشرفت کشور است«  ایجاد می شود« و »هتل نشان دهنده  شغل 
نصب شده است. بااین حال، منتقدان بر تخلفات شهرسازی این هتل 

تأکید دارند.
که  است  این  شده،  وارد  پروژه  این  به  که  انتقادهایی  جمله  از 
درحالی که مجوز اولیه صرفاً برای احداث هتل صادر شده، شواهدی 
نیز وجود دارد.  این مجموعه  از ساخت واحدهای تجاری در  حاکی 
همچنین، محل احداث این هتل از نظر زمین شناسی و مقررات شهری 

موردبحث است.
پس از هشدار کارشناسان و  ورود سازمان بازرسی به پرونده این 
ساخت و ساز  قوه قضائیه حکم به توقف فعالیت های ساختمانی این 
پروژه داد. اما هر چند هفته یک بار فیلم های فعالیت های ساختمانی 

این پروژه منتشر می شود.
واکنش شهرداری منطقه یک

هادی حق بین، شهردار منطقه یک، در واکنش به این تصاویر به 
فعلی  فعالیت ساختمانی  که   است  گفته  تهران  روزنامه شهرداری 
صرفاً به منظور »پایدارسازی گود« انجام می شود. او تأکید کرده که این 
گودبرداری عمیق نیازمند تثبیت است و در صورت رها شدن، ممکن 

است خطرات جدی برای معابر و املاک اطراف ایجاد کند.
او تأکید کرده  که مالک پروژه تا زمان تعیین تکلیف نهایی، اجازه 
ساخت طبقات مثبت را ندارد و در صورت صدور دستور توقف 
مجدد از سوی مقامات قضایی، مدیریت شهری موظف به رعایت 

آن خواهد بود.
ماجرای یک شکایت دسته جمعی

محدود  شهرسازی  و  فنی  مسائل  به  تنها  ولنجک  هتل  ماجرای 
نمی شود. مدتی پیش، دیوان عدالت اداری مصوبه کمیسیون ماده ۵ 
درباره این پروژه را لغو کرد و سخنگوی قوه قضائیه نیز اعلام کرد که 
ساخت این هتل ۳۰ طبقه متوقف شده . بااین حال، در عمل، به گفته 

همسایگان  کارگاه ساختمانی حتی یک روز هم تعطیل نشده است.
دادخواستی  ارائه  با  دادگستری  وکیل  و یک  دانشگاه  استاد  چهار 
علیه شهرداری تهران، خواستار بررسی قانونی این پروژه شده اند. آن ها 
به دلایلی همچون تغییر کاربری زمین )که ابتدا برای ساخت مدرسه 
اختصاص داده شده بود(، مشکلات ترافیکی ناشی از احداث چنین 
بنایی در یک معبر باریک، و قرارگیری پروژه در محدوده گسل زلزله 

اعتراض دارند.
نگرانی های زمین شناسی و زلزله شناسی

مهدی زارع، استاد زمین شناسی، هم در مورد خطرات ساخت این 
هتل در منطقه گسل شمال تهران هشدار داده است. به گفته او، این 
گسل پتانسیل ایجاد زلزله های شدید را دارد و احداث چنین سازه ای روی 

آن می تواند پیامدهای جبران ناپذیری به همراه داشته باشد.
علاوه بر این، سازمان بازرسی کل کشور نیز در اردیبهشت ۱۴۰۲ اعلام 
کرده بود که این پروژه با قوانین شهرسازی مغایرت دارد و نباید بیش 
از ۶ طبقه در این محدوده ساخته شود. بااین حال، کمیسیون ماده ۵ 

مجوز اولیه ۴ طبقه را به ۲۴ طبقه افزایش داده است.
دفاع معاون شهردار از ساخت هتل پر تخلف

و  شهرسازی  معاون  صارمی،  حمیدرضا  انتقادها،  همه  وجود  با 
معماری شهرداری تهران، از ضرورت احداث این هتل دفاع کرده و 
معتقد است که یک هتل پنج  طبقه نمی تواند نیازهای لازم را تأمین 
کند. وی در واکنش به انتقادها درباره ارتفاع این پروژه به خبر آنلاین 
گفته است: »برخی دوستان می گویند این هتل باید پنج طبقه باشد. اما 
من نمی دانم هتل پنج طبقه ای که قرار است خدمات لازم را ارائه کند، 
چگونه می تواند پنج رستوران داشته باشد؟ آیا باید برای تأمین فضاهای 
موردنیاز، پشت هتل چادر بزنیم یا از زیرزمین استفاده کنیم؟ هتل باید 
ارتفاع مناسبی داشته باشد تا بتواند استانداردهای لازم را رعایت کند.«

این  قرارگیری  درباره  مطرح شده  بحث های  به  همچنین  صارمی 
ساختمان روی گسل اشاره کرده و تأکید کرده است که مطالعات وی 
نشان می دهد این هتل نه تنها روی گسل نیست، بلکه حتی از حریم 

گسل نیز با فاصله قرار دارد.
صارمی درباره انتقادهایی که در مورد تأخیر در اجرای پروژه مطرح 
شده، توضیح داده است که پروانه این پروژه از سال ۱۴۰۱ صادر شده و 

همچنان معتبر است.
»برخی می گویند که این عملیات یک سال مداوم یا دو سال دیگر 
و  شده  سال ۱۴۰۱ صادر  از  پروژه  این  پروانه  درحالی که  دارد،  ادامه 
همچنان معتبر است. پروانه این پروژه در مراجع قضایی به رسمیت 
شناخته شده و ابطال نشده است. بنابراین، مشکلی در این زمینه وجود 
ندارد. تنها یک اختلاف میان کمیسیون ماده ۵ و شورای عالی شهرسازی 

وجود دارد که آن هم حل خواهد شد و این هتل ساخته می شود.«
صارمی همچنین در واکنش به مخالفت برخی اعضای شورای عالی 

شهرسازی با ساخت وساز بلندمرتبه در این منطقه گفته است: »در 
همان محدوده، سال های سال است که ساخت وساز انجام شده و این 
موضوع چیز جدیدی نیست. یک فرد که خانه اش در نزدیکی این پروژه 
قرار دارد – که پیش تر نماینده مجلس بوده – شکایت کرده و این مسئله 

را به مجلس کشانده است.«
وی همچنین تأکید کرده است که احداث این هتل یک ضرورت برای 
آینده تهران است و تأخیر در اجرای آن می تواند بر توسعه گردشگری و 

زیرساخت های اقامتی پایتخت تأثیر منفی بگذارد.
»بحث اصلی این است که باید به آینده کشور و تهران فکر کنیم. 
افرادی که امروز درباره این پروژه تصمیم می گیرند، باید بدانند که این 
موضوع بر آینده شهر تأثیر خواهد گذاشت و بعدها ما را مورد سؤال 
و نقد قرار خواهند داد. بیشتر هتل هایی که در حال حاضر در تهران 
داریم، مربوط به ۵۰ یا ۶۰ سال پیش هستند و عمدتاً هم مصادره ای اند. 
ما به یک هتل مدرن، به روز و در شأن پایتخت نیاز داریم. اگر این هتل 
ساخته شود، تقریباً اولین هتل در خاورمیانه با این سطح از استانداردها 

خواهد بود.«
پاسخ شهرداری به ادامه ساخت وساز

در مورد ادعاهایی که درباره ادامه فعالیت کارگاه ساختمانی باوجود 
دستور توقف مطرح شده، شهرداری تهران اعلام کرده است که این 
فعالیت ها صرفاً در راستای ایمن سازی گودبرداری انجام می شود و به 

معنای ادامه ساخت وساز نیست.
»در مورد این هتل ۳۰ طبقه در ولنجک که برخی مدام تصاویر آن 
را منتشر می کنند و می گویند در حال ساخت است، باید گفت که 
شهرداری تنها اجازه ایمن سازی گود را داده است. اگر این هتل در یک 
سال گذشته واقعاً در حال ساخت بود، اکنون باید پیشرفت قابل توجهی 

در آن مشاهده می شد، اما چنین چیزی وجود ندارد.«
شهرداری همچنین تأکید کرده است که عملیات ایمن سازی برای 
جلوگیری از خطرات احتمالی ناشی از گودبرداری ضروری است و ادامه 

این فعالیت ها به معنای پیشبرد مراحل ساختمانی نیست.
»برخی می پرسند که چرا باوجود توقف پروژه، همچنان گفته می شود 
ایمن سازی به  که کار در جریان است؟ پاسخ ساده است: عملیات 
دلیل گودبرداری انجام می شود و این طبیعی است. این کار به معنی 
ادامه ساخت وساز نیست، بلکه اقدامی برای حفظ ایمنی و جلوگیری از 
مخاطرات احتمالی است. بنابراین، هرگونه ادعا درباره ادامه ساخت، 

نادرست است و صرفاً بحث ایمن سازی در حال انجام است.«
و  زیست محیطی  قانونی،  مشکلات  به  پروژه  مخالفان  درحالی که 
زمین شناسی آن اشاره دارند، مسئولان شهری بر لزوم ساخت این هتل 
برای آینده گردشگری تهران تأکید می کنند. همچنان مشخص نیست 
که این اختلافات چگونه حل وفصل خواهد شد و آیا در نهایت این هتل 

۳۰ طبقه ساخته خواهد شد یا خیر.

کمبود پزشک در ایام نوروز معضل جدی برای کشور است

سلامت کشور در خطر!
گروه جامعه - یک نماینده مجلس گفت: در تعطیلات نوروز، کاهش حضور پزشکان و کمبود امکانات درمانی، مشکلاتی برای بیماران ایجاد خواهد کرد.

ماجرای دنباله دار هتل پرحاشیه تهراندفاع عجیب معاون زاکانی از ساخت و ساز هتل بلند مرتبه در حریم گسلی 

حکمرانی 
صحیح در حوزه 
سلامت نیازمند 

برنامه ریزی 
دقیق، نظارت 

مستمر و 
مدیریت با 

کفایت است

رئیس شورای اسلامی شهر تهران از ورود آزمایشی یک رام قطار ملی به خطوط مترو به 
صورت آزمایشی خبر داد.

به گزارش خبرآنلاین، مهدی چمران رئیس شورای اسلامی شهر تهران در حاشیه سیصد و 
دهمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران در جمع خبرنگاران با بیان اینکه امروز نطق پیش از 
دستور رئیس کمیسیون برنامه و بودجه ارائه خواهد شد، اظهار کرد: تعداد زیادی لایحه بهای 
خدمات و عوارض در شورا تصویب شد که فرمانداری ایرادات و سوالاتی را مطرح کرد و در 

کمیسیون ها مطرح و بررسی شده که به ۸ سوال پاسخ داده خواهد شد.
مهر نوشت: وی در رابطه با وضعیت ترافیک و تردد سخت شهروندان با مترو در روزهای 
پایانی سال، یادآور شد: از طریقی که رسانه ها انتظار دارند تا ۱۰ سال دیگر هم کمر ترافیک 

شکسته نمی شود. ترافیک با زندگی حداقل ۱۰ میلیون شهروند تهرانی ارتباط مستقیم دارد.
چمران گفت: زمانی می توانیم از مردم انتظار داشته باشیم که با وسایل حمل و نقل عمومی 
تردد کنند که وسایل را به اندازه کافی در اختیار داشته باشیم و از سویی دیگر معابر و بزرگراه ها 
نیز کافی باشد؛ چراکه به اندازه خودروها معبر نداریم. لذا باید معابر را به حد کفایت برسانیم 
البته نباید بیشتر از حد معمول باشد چراکه هرچه معابر افزایش پیدا کند شهروندان هم بیش 
از قبل با خودروی شخصی تردد خواهند کرد که این موضوع نیز بستگی به شرایط شهر و 
کشور دارد. وی با بیان اینکه پیش از این راهکارهایی برای ترافیک تصویب شده که مهمترین 
آن توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی است، تصریح کرد: شهروند باید بداند که وقتی به مترو 

مراجعه می کند چند دقیقه بعد سوار قطار خواهد شد نه اینکه ۳۰ دقیقه منتظر بماند.
چمران با بیان اینکه در چند سال اخیر خطوط مترو توسعه خوبی داشته است، خاطرنشان 
کرد: امروز ایستگاه و ریل و خطوط داریم اما تعداد قطارها کم است. چند سال پیش قطارها 

طراحی شدند و از آن سال تاکنون پیشرفت فراوان و افزایش جمعیت زیادی داشتیم که باید 
برای قطارها و خطوط تدبیری اندیشیده شود.

وی با اشاره به گسترش قطار ملی و ورود یک رام قطار به خطوط در روزهای اخیر به صورت 
آزمایشی، یادآور شد: تعدادی دیگر نیز در ماه های پیش رو وارد می شوند که کافی نیست و 

باید برای جبران این وضعیت از خارج خرید می کردیم که انجام شد.
چمران در مورد خرید اتوبوس ها و پرداخت مبالغ از سوی شهرداری به شرکت های داخلی 
اتوبوسرانی، اظهار کرد: شرکتی پول از ما گرفته و اتوبوس ها را به شهری دیگر فروخته است. 
حتماً آن شهر هم نیاز داشته اما ما هم قرارداد داشتیم. با توجه به این موضوع باید واردات 
نیز صورت می گرفت و انتقال تکنولوژی انجام می شد که نیازهای سالیانه تأمین شود. به دلیل 
مشکل در پرداخت ها اندکی دیر اتوبوس های خارجی وارد شدند؛ هرچند شهرداری هزینه آن 
را پرداخته است. امروز ۸۰ درصد سهم شهرداری و ۲۰ درصد با دولت است اما خبری از این 
۲۰ درصد هم نیست و شهرداری باید خودش اتوبوس بخرد. به همین دلیل دوره قبلی هم 
نتوانست تعداد زیادی اتوبوس بخرد. رئیس شورای شهر تهران گفت: ما اتوبوس وارد کردیم 
اما اقدام زشتی انجام شد و کاری کردند که همه سنگ روی یخ شوند و تعجب آور است که چرا 
عده ای علیه مصالح کشور خود اقدام می کنند و این بسیار زشت است؛ چه خبرنگار باشد چه 
رسانه و چه شخصی که دروغ پراکنی می کنند. آن هم در مورد چیزی که می دانند اما باز هم 

ناامیدی ایجاد می کنند در حالی که ناامیدی برای مردم سمی مهلک است.
وی ادامه داد: بنده بارها گفته ام اگر دست اندازها نبود زودتر شاهد واردات اتوبوس بودیم 
اما نامه نگاری ها معطل می شود و کار اصلی عقب می افتد و باید انرژی زیادی برای آن صرف 

کنیم؛ هرچند سعی کردیم تلاش ها به صورت موازی دنبال شود.

چمران در خصوص جان باختن یک شهروند در پله برقی خیابان دماوند در روزهای گذشته، 
گفت: هیچ کسی نباید در این فضاها آسیب ببیند و ما حتماً موضوع را دنبال و پیگیری خواهیم 
کرد. رئیس شورای شهر تهران در پاسخ به این پرسش که دو رام تراموای وارداتی دست دوم 
است یا خیر، تاکید کرد: بنده نمی دانم که تراموا دست دوم هست یا خیر اما در مورد بازگشت 

نمونه تستی پیش از این هم صحبت شده بود.
چمران در صحن شورای اسلامی شهر تهران نیز با بیان اینکه امسال از کاشت ۲ میلیون 
تدابیری  نیز  این فضا  آبیاری  برای  باید  اطراف شهر عبور خواهیم کرد، گفت:  درخت در 
اندیشیده شود. هرچه درخت بکاریم باز هم برای تهران کمبود داریم. تهران شهر پر درخت و 

خوش آب و هوایی بوده و با افزایش جمعیت به این شرایط رسیده است.

چمران:
ده سال دیگر هم کمر ترافیک تهران شکسته نمی شود


